
 

                                                                                   
 

 

Råd för funktionshinderfrågor 

vid idrottsnämnden och Stockholm 

Globe Arena Fastigheter AB 

Protokoll 1/2022  

  

 

 

   
 

 Tid Onsdagen den 23 mars 2022  

kl. 14:00 – 15:09 
 

  

 Plats Skype-möte 

 

 
   

  

Justerat 2022-03-28 

 

 

_________________                _________________ 
Dolores Back                             Eva Söderbärj 

 
 Närvarande idrottsnämndens funktionshinderråd 

 Dolores Back (Neuroförbundet Stockholm), ordföranden                                  

Eva Söderbärj (För barn, unga och vuxna med utvecklingsstörning, 

FUB Stockholm), vice ordföranden                          

  

Närvarande idrottsförvaltningen 

Carina Braun, avdelningschef administrative avdelningen  

Robert Sköld, avdelningschef idrottsverksamhet ute § 6 

Marie Norrberg, rådssekreterare  

 

  
Dagordning 

  
 

 § 1. 
Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes. 

 

 
 § 2. 

Val av protokollsjusterare 
Dolores Back tillsammans med Eva Söderbärj utsågs att justera 
dagens protokoll. 

 
 

 § 3. 
Föregående protokoll 
Protokollet godkändes och läggs till handlingarna. 

 

 
§ 4. 
Ärenden till idrottsnämndens sammanträde 29 mars 
Avdelningschef Carina Braun informerade om de ärenden som ska 
upp i idrottsnämnden den 29 mars. Angående ärende 6. Hyresavtal 



   

 
  

 

 

                                                                                                                             
 

 

och upphandling för nya idrottshallar inom Herbariet 2 - önskar 
rådet få mer information om ärendet framöver. Frågan läggs till på 
bevakningslistan. 
 
 

 § 5. 
Inkomna remisser 
Inga inkomna remisser som berör rådet. 

 

 
§ 6. 
Information om tillgänglighet i Hellasgården, Lövsta 
motionsspår samt Bergsundsstrand 
Avdelningschef Robert Sköld, avdelningschef för idrottsverksamhet 
ute informerade om tillgänglighet i tre projekt. 
 
Lövsta motionsspår – Packad grus har lagts på motionsspåret. I 
en del av motionsspåret där en höjdskillnad finns har ett räcke 
installerats för att underlätta möjligheten att ta sig upp. Även 
bänkar har satts in vid området. 
 
Bergsundsstrand – Uppdrag att göra laddinfrastruktur för båtlivet. 
Tillgänglighetsanpassning vid båthamnen. 
 
I budget 2022: 
Underhållsbehov 0,5 miljoner kronor 
Laddinfrastruktur 4,5 miljoner kronor 
 
Ett projekt som förvaltningen tittar på och söker tillstånd för är att 
göra hamnanläggningen tillgänglig genom att koppla på befintlig 
ramp från Liljeholmsbadet till den allmänna hamnen. 
 
Hellasgården – En elbelyst motionsslinga i Hellasgården ska byta 
till LED-belysning. Förvaltningen ser även över möjligheten att göra 
ett flackt spår där det är en backig del i motionsspåret för att göra 
detta mer tillgängligt. 
 

 
 § 7. 

Bevakningslistan 
Bevakningslistan uppdaterades med aktuell information. 
 
 
§ 8. 
Övrigt 
Den 27 april har Funktionshinderombudsmannen i samarbete med 
Funktionsrätt Stockholms stad bjudit in till en informationskväll 
angående Funktionshinderombudsmannens rapport, Valnämndens 
information inför Valet 2022 samt den senaste informationen om 
den förestående översynen av funktionshinderråden i Stockholms 



   

 
  

 

 

                                                                                                                             
 

 

stad. Information om evenemanget kommer inom kort till 
rådsmedlemmarna. 
 
Ny rutin har införts vad gäller dragningar som råden önskar till sina 
möten. Önskemål från rådet om dragningar tas upp på aktuellt 
rådsmöte för att sedan protokollföras. Om förutsättningar finns för 
önskad dragning, läggs dessa till dagordningen till nästkommande 
möte.  
 
Ny rutin har införts vad gäller remisser som berör rådet. När rådet 
har synpunkter på berörd remiss skickar rådet sina synpunkter till 
ansvarig handläggare för remissvaret med kopia till 
förvaltningschef samt rådssekreterare. Information om vem som är 
ansvarig handläggare förmedlas till rådet via rådssekreteraren. Om 
förvaltningen anser att rådets synpunkter går att arbeta in kommer 
ansvarig handläggare att skriva in detta i förvaltningens remissvar. 
 
Ordföranden Dolores Back stämmer av med rådets ledamöter om 
intresse finns för eventuella studiebesök på stadens 
idrottsanläggningar. 
 
Den 15 februari anordnade förvaltningen en utbildning i Skype för 
rådet, arvode har utgått för de som deltog på utbildningen. 
 
 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Nästa rådsmöte är den 20 april 2022 med Stockholm Globe Arena 
Fastigheter AB  


